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Fraværende/afbud: Rene, Lea, Lene 
Mødeleder: Mette Rerup    
Referent: Goran 
 

Tid/min. Dagsorden 
 

Referat 

1615 Velkommen  

1620 
 

Kort nyt fra: 

• Skolens ledelse  

• Lærerne 

• SFO 

• Elevrådet  

• Byrådet ved Claus Kulmbach 

• Skolebestyrelsen  

Skolens ledelse  

Der er en stilling som matematiklærer ude, da vi 
vækster. Vi mangler en der kan dække undervisning i 
indskolingen. 

JH skal ikke længere være på 0.årgang, men flytter op 
på mellemtrinnet med undervisning i dansk og 
matematik. 

Vi søger derfor en ekstra børnehaveklasseleder, hvor 
vedkommende kommer ind i teamet omkring 0.klasse. 

Vi vil gerne have ansøgere ud at besøge skolen. Det 
påtænker vi at være opsøgende på ift. dem der har 
sendt en ansøgning.  

Skoleudviklingssamtale gennemført og gennemgået. 

Trivselsmålingens resultater er kommet i hus, og det 
peger ind i en meget lignende status fra de forrige år.  

Trivselskommissionens anbefalinger er kommet ud. 
Askov-Malt Skoles virke er bygget op omkring mange af 
de anbefalinger, som er nævnt i deres arbejde. 

0.klasse bliver inviteret til forældremøde, på baggrund af 
forældrehenvendelser. Vi laver derfor et fyraftensmøde, 
hvor vi drøfter situationen og taler om hvad vi kan gøre 
for klassen, som har haft mange skift igennem 
forårskolen og 0.klasse. 

Lærerne 

Godt at arbejde på en skole, hvor der ikke er kontrol og 
styring, men fleksibilitet ift. at arbejde med trivslen, som 
kommer før fagligheden. 

I gang med 3 anderledes uger hvor vi forbereder 
skolefesten. Der arbejdes med ansvar for at planlægge 
og deltage i et større arrangement på forskellige 
niveauer i hhv. 4., 5. og 6. årgang. 

Efter skolefesten går vi på mellemtrinnet i gang med 
elevsamtalerne og de test vi skal igennem. Indskolingen 
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er allerede gået i gang med skolehjemsamtalerne, som 
gennemføres i løbet af de kommende uger.  

Vi har arbejdet med privilegerede positioner og det gør 
at vi alle er opmærksomme på, at alle oplever både 
privilegerede og udsatte positioner.  

Herudover har vi travlt med at lave gode overgange 
mellem forårskolen til 0.klasse, 0.klasse til 1.klasse, 3. 
klasse til 4. klasse og 6.klasse til Grønvangs 7.klasse. 

SFO 

Det går stærkt lige nu. Vi kigger ind i kommende skoleår 
og er begyndt drøftelser ift. hvordan vi kan videreføre de 
gode erfaringer vi har haft fra indeværende skoleår. Her 
vil vi bl.a. have et team der vil arbejde på at lave 
anderledes aktiviteter og tilbud.  

Herudover er der rettet blik mod hvordan der kan 
arbejdes med trivsel og rød tråd på tværs af skole og 
SFO på årgangene. 

Marius vil gerne tilbage til Askov-Malt Skole, efter han 
har prøvet en anden civilvej af. Marius kommer derfor 
fremadrettet om onsdagen.  

Elevrådet 

Skoleområderne er flotte og børnene gør en god 
indsats. Et sted var der holdt fest i skolegården og her 
lå der affald.  

Det er drøftet at børnene ønsker en form for madordning 
eller madautomat.   

Når der er skolefest, går overskuddet til elevrådet.  

Skolebestyrelsen 

Ingen henvendelser. 

Mette fortæller at videoer har rigtig god effekt ift. at vise 
hvordan klassen arbejder sammen. Det giver ro i maven.  

1640 Mødet med Udvalget for Skoler og Børn  
onsdag den 5. marts kl. 20.25-20.55 
 
Hvordan gik det, hvad er vores oplevelse af 
mødet? 
 
Citater fra mødet: Claus Kulmbach: ”I er 
den skole der fungerer bedst i kommunen” 

Forældrene sagde de ting der var vigtige og holdt fast i 
deres perspektiv.  

Det fyldte meget ift. hvilken skole Askov-Malt Skoles 
bestyrelse ønskede for fremtiden. Rene svarede at det 
ikke ville være ordentligt at svare på før spørgsmålet 
blev stillet og drøftet inden svar, så skolebestyrelsen kan 
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og Martin Boye: ”Hvilken skole ønsker I på 
sigt i Askov?” 
 

komme med et officielt samlet svar. Mette tager initiativ 
til at der bliver skrevet noget officielt ud.  

Skoledistriktsgrænser og ændringer af disse blev 
problematiseret ud fra et borgerperspektiv.  

Hertil blev det gjort meget klart, at skolebestyrelsen 
ønsker investeringer i skolens fremtid og at skolen ikke 
må blive en sovepude. En stærk kultur kræver indsats 
og kan hurtigt ændre sig til det negative hvis der ikke 
lægges kræfter og investeringer i skolen.  

 

1700 Økonomi. 
Bestyrelsen præsenteres for 2024 
regnskabet og budgettet for 2025 

Overskud på 152.000 i kalenderåret 2024 

Budgettet i 2025 ser fornuftigt ud. Vi mangler 4-5 elever 
for at gå op i antal hold, som giver penge til september.  

Som det ser ud lige nu, står vi i udgangen af året med et 
overskud på 413.000. Her er der ikke indregnet div.it-
udgifter og ansættelse af nye personaler.  

Ud af budgettet på 23.760.000,- går de 21.300.000,- til 
lønudgifter. Udgifter til vand, varme, el m.m. er på 
1.500.000. 

Gennemgået og godkendt 

1710 Info omkring skolefest  
 
Indskoling onsdag den 14. maj 
Mellemtrin torsdag den 15. maj 
 

Indskolingen kan kun have én forælder med til 
skolekoncerten grundet brandrestriktioner. Det vil blive 
meldt ud på aula. 

1720 Forårsskolen er startet 1. april - status Det går rigtigt godt. Der arbejdes med to gode og 
homogene grupper. Relationerne på kryds og tværs og 
fællesskaberne er begyndt at blive til.  

Børnene er rolige og leger rigtigt flot sammen. En rigtig 
god første måned i forårskolen er gået og nu evaluerer 
vi og planlægger hvordan vi kan arbejde didaktisk med 
at styrke fællesskaberne yderligere. Arbejdet laves 
sammen med børnehaveklasselederne.   

 

1730 Tilsyn af vores principper. 
I dag gennemgår vi princippet for 
Lejrskoler og ekskursioner og princippet 
for SFO 
Forberedelse: 
Læse principperne igennem hjemmefra og 
medbring eventuelle spørgsmål eller 
kommentarer 

Revideret og godkendt 
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1750 Evt.  

 

 

Årshjul: 

Januar 
- Skolebestyrelsesvalg hver andet år 

 
Februar 

- Skolebestyrelsesvalg 
- Kvalitetsrapporten  

 
Marts 

- Skolebestyrelsesvalg 
- Afsluttende regnskab 
- Indeværende årsbudget 
- Deltage på forældremøde for 

Forårsskoleforældre (Christian) 
- Dialogmøde 

 
April 

- Skolebestyrelsesvalg 
- Principper  
- Skolefest 

 
Maj 

- Skolebestyrelsesvalg 
- Skolefest 

 
Juni 

- Status på årets arbejde i SB 
- Resultat af trivselsundersøgelse 
- Velkomst og intro til nye i SB 
- Konstituering i SB 
- Fotografering af SB medlemmer 
- Planlægning af skoleårets SB møder 

 
August 

- Lærernes dag  
- Forældremøder 
- Årshjul gennemgang 
- Planlægning af besøg af ressourcepersoner 

 
September 

- Forældremøder 
- Høringssvar kommunal budget 
- SB synlighed – hvad vil vi? 
- Dialogmøde 

 
Oktober 

- Lærernes dag  
- Planlægning af social arrangement for SB  

 
November 

- Skolepatruljens dag 
 
 
 
 
 
Ad hoc: 
 

- Besøg fra Drivhuset, selvværdsgrupper 
- Besøg fra Forårs skolen  

 
- Sundhedspolitik (emne til drøftelse) 
- Film om legegrupper/madgrupper 
- Kendskabet til skolebestyrelsen blandt 

forældrene 
 

- Økonomi 
 
 

 

 

 


